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COURSE DESCRIPTION 
 

1. Course unit title: Models of Communication 
2. Course unit code: PSY 2022 
3. Type of course unit: compulsory 
4. Level of course unit: Master 
5. Year of study: first 
6. Semester: first 
7. Number of ECTS credits allocated: 3 
8. Name of lecturer: Assoc. Prof. Boycho Yordanov Boychev, PhD 
9. Learning outcomes of the course unit: The objective of the course is to develop 

students’ knowledge, skills and communicative culture which will facilitate their 
professional realization and personal validation.  

10. Mode of delivery: face-to-face 
11. Prerequisites and co-requisites: The required students’ knowledge is connected with 

the already learned specific theoretical ideas during their study of the compulsory for 
the major courses. 

12. Course contents: Basic knowledge that students should receive is brought to: learning 
the basics of theoretical and category apparatus of the specialized course; setting the 
main aspects of the interaction patterns of communication and political discourse; 
management of the peculiarities of communicative patterns in political practice and 
political science practice. 

13. Recommended or required reading: 
1. Арутюнова, Н.Д. Диалогическая модальность и явление цитации. - Человеческий фактор в 
языке: коммуникация, модальность, дейксис. М, 1992, стр., 52-79. 
2. Арутюнова, Н.Д. Диалогическая цитация (К проблеме чужой речи). - Вопросы 
языкознания, №1/1986, стр., 50-64. 
3. Арутюнова, Н.Д. Молчание: контексты употребления. - Логический анализ языка. Язык 
речевых действий. М., 1994, стр., 106-117. 
4. Барт, Р. Въображен.ието на знака. С., 1991. 
5. Барт, Р. Разделението на езиците. С., 1995. 
6. Барт, Р. Лингвистика на дискурса. - Семиотика. Материята на мисълта. С., 1991, стр. 50-
55. 
7.  Богданов, К.А. Очерки по антропологии молчания. СПб, 1998. 
8. Богранд, Р., дьо и др. Увод в текстовата лингвистика. С., 1995. 
9. Бойчев, Б. По границите на комуникативността. Варна, 2003. 
10. Горелов, И. Н. Невербальные компоненты коммуникации. М., 1980. 

 
14. Planned learning activities and teaching methods: Lectures 
15. Assessment methods and criteria: Written examination 
16. Language of instruction: Bulgarian 
17. Work placement: none 


